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Spørgsmål nr. S 985 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Social- og boligministeren 

Dato: 17. maj 2024 

Stillet af: Rosa Lund (EL)  

Synes regeringen, at mennesker med handicap har ret til et værdigt og aktivt 

liv i Danmark, når nu alle undersøgelser viser, at dette ikke er tilfældet, og 

hvordan kan det så være, at regeringen ikke mener, at der må bruges 

yderligere penge på handicapområdet?  

(Spm. nr. S 985). 

Begrundelse 

Spørgeren bemærker, at de øgede udgifter på bostedsområdet f.eks. kan 

hænge sammen med, at man ikke har investeret i området i 40 år, og at en 

undersøgelse fra Institut for Menneskerettigheder i 2022 viste, at der ikke har 

været fremgang i livsvilkårene for mennesker med handicap i 8 år. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt
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